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OPĆINSKO VIJEĆE 
 
Broj:01-05- 281/14 
Datum, 28.10.2014. godine 
 

   Z A P I S N I K 
 

sa XXIV (dvadesetĉetvrte) redovite sjednice Općinskog vijeća općine Usora odrţane 
dana 24.10.2014. godine u dvorani za sjednice Općinskog vijeća općine Usora  

 
 
Sjednica je zapoĉela u 16,00 h i odrţana je u dvorani Općinskog vijeća općine Usora. 
 
 
Na sjednici su bili nazoĉni sljedeći vijećnici Općinskog vijeća općine Usora: 
 

Vijećnici NSRB: Ivan Jurišić, Mato Pranjić, Finka Rajkovaĉa i Zoran Marković; 
Vijećnici HDZ 1990: Borislav Petrović; 
Vijećnici HDZ BIH: Ivo Suvala,  
Vijećnik HSP BIH: Goran Tokić, 
Vijećnica HSS-NHI: Janja Grgić 
Vijećnik SDP BIH: Boris Penava,  
Neovisni vijećnici: Nevenka Glamatović i Pero Lujić. 
 
Sjednici nisu nazoĉili vijećnici: Jozo Grgić i Nikola Risonjić. 
 
Na sjednici su pored vijećnika Općinskog vijeća općine Usora bili nazoĉni i: Općinski 
naĉelnik Ilija Nikić, pomoćnik Općinskog naĉelnika za geodetske, imovinsko-pravne 
poslove, katastar nekretnina i urbanizam Dario Katić, pomoćnik Općinskog naĉelnika za 
gospodarstvo i financije Anto Bonić, Općinska pravobraniteljica Biljana Rakoĉević, 
predsjednik MZ Alibegovci Vinko Joskić, predsjednik MZ Ularice Goran Ĉanĉar, Zvonimir 
AnĊelić, Frano Ĉalić. 
 
Sjednicom je predsjedavao Predsjedatelj Općinskog vijeća općine Usora Ivo Suvala. 
Zapisnik vodila Dijana Katić, v.d. tajnica Općinskog vijeća Usora.  
 
Predsjedatelj Općinskog vijeća je na poĉetku sjednice pozdravio sve nazoĉne i konstatirao 
da sjednici nazoĉi dovoljan broj ĉlanova za rad (kvorum, 11 nazoĉnih vijećnika i 2 
odsutnih vijećnika) te da je sjednica otvorena za javnost. 
 
Predsjedatelj je naglasio da su vijećnici u Sazivu dobili dnevni red za XXIV redovitu 
sjednicu Općinskog vijeća Usora od trinaest toĉaka.  
 
Predsjedatelj OV-a je predloţeni dnevni red dao na raspravu u kojoj su sudjelovali: Pero 
Lujić, Ivo Suvala, Nevenka Glamatović, Ivan Jurišić, Općinski naĉelnik. 
Vijećnik Pero Lujić se najprije osvrnuo na nenazoĉnost predstavnika Radija Usora na 
sjednici Općinskog vijeća naglašavajući da je za takvo stanje odgovoran naĉelnik koji nema 
pravo da graĊane općine Usora uskraćuje za informacije. Glede predloţenog dnevnog reda 
predloţio je da se skinu toĉke 5. Prijedlog Odluke o komunalnim naknadama, toĉka 6. 
Prijedlog Odluke o utvrĊivanju vrijednost boda komunalne naknade u općini Usora i toĉka 
8. Prijedlog Odluke o davanju vodovoda Bejići-Ularice-Makljenovac na trajno upravljanje 
Javnom komunalnom poduzeću Usora d.o.o. Sivša. Glede toĉke 5. i 6. predloţenog dnevnog 



2 

 

reda naglasio je da već imamo tu Odluku i izdana rješenje sa utvrĊenim obvezama. 
TakoĊer je naglasio da su pojedini korisnici uloţili ţalbu na rješenja te su im iste putem 
suda uvaţene te oni sukladno tome ne moraju plaćati tu naknadu. Sukladno naprijed 
navedenom predloţio je da se taj Prijedlog Odluke sada skine sa dnevnog reda i da se za 
neku od narednih sjednica pripremi sukladno kantonalnim, federalnim i drţavnim 
zakonima. Glede prijedloga da se skine toĉka 8. predloţenog dnevnog reda naglasio je da 
je JKP „Usora“ d.o.o. u steĉaju, i tek kada ono izaĊe iz steĉaja treba napraviti podrobniju 
analizu i tek tada se moţe raspravljati o jednoj ovakvoj Odluci.  
Predsjedatelj OV-a Ivo Suvala je predloţio proširenje dnevnog reda sa još jednom toĉkom 
i to Zahtjevom MZ Ularice za pomoć u kupovini zemljišta i izgradnju kuće za obitelj 
pokojnog Josipa Perić i obitelj Mate Perić. 
Suglasan je sa prijedlogom vijećnika Lujić da se sa dnevnog reda skinu toĉke 5. Prijedlog 
Odluke o komunalnim naknadama i toĉka 6. Prijedlog Odluke o utvrĊivanju vrijednost boda 
komunalne naknade u općini Usora i uz to je predloţio da se sa dnevnog reda ukoliko 
prijedlozi budu podrţani skine i toĉka 7. predloţenog dnevnog reda jer je i ona vezana za 
ove dvije toĉke. Pojasnio je razlog što podrţava prijedlog vijećnika Lujić te je naglasio da 
smatra da je Vijeće donijelo pogrešnu Odluku za prethodno razdoblje. TakoĊer je istakao 
da je poduzeće Ćosićpromex dobilo na sudu upravni spor pa smatra da ukoliko se donese 
nova odluka takvih sluĉajeva će biti još te ćemo imati više problema. Smatra da ovu 
Odluku treba donijeti ali smatra da je preuranjeno da se sada donese, neophodno ju je još 
malo ispitati i doraditi, vidjeti gdje se pogriješilo i što je još potrebno uraditi.   
Općinski naĉelnik je naglasio da nema ništa osobno ni za ni protiv ove Odluke. Naglasio je 
da je stav Vijeća bio da se Odluka o komunalnim naknadama izmijeni, Vijeće je to traţilo. 
Istakao je da na sjednici Klubova vijećnika nije bilo rasprave o Odluci niti o tome što je bio 
zahtjev Vijeća a što se novom Odlukom dobiva. Naglasio je da su novom Odlukom smanjene 
naknade za ĉetiri puta. Samo dva sluĉaja su tuţila na sudu i dobila a jedan od njih je 
Ćosićpromex kome je rješenje sud poništio iz formalnopravnih razloga i radi pogrešno 
utvrĊenog ĉinjeniĉnog stanja te je vraćeno na ponovni postupak ministarstvu. Naglasio je 
da je naplata za prošlu godinu 93% a za ovu godinu je već preko 50% sredstava uplaćeno. 
Naglasio je da nije istina da se ovdje radi o Odluci na temelju koje sva rješenja padaju.   
Vijećnica Nevenka Glamatović je naglasila da je ukazivala na propuste koji se odnose na 
Odluku o komunalnim naknadama. Istakla je da nije glasovala za Odluku ali je istakla da se 
osjeća sramotno što se u ovako teškim vremenima usorskim gospodarstvenicima nameću 
ovakvi nameti. Naglasila je da nema ništa protiv prihoda općine Usora, vaţeća Odluka 
postoji a sada treba zajedniĉki na temelju podataka i elemenata sa kojima se raspolaţe 
pripremiti kvalitetniju i sasvim drugaĉiju Odluku nego što je ova. Naglasila je da podrţava 
prijedloge vijećnika Pere Lujić da se ove toĉke skinu sa dnevnog reda.  
Vijećnik Ivan Jurišić je naglasio da usorski gospodarstvenici ne bi platili općini Usora niti 
marku a od Općine bi sve traţili. Kao primjer je naveo vlasnike auto salona koji su se 
odselili sa naše općine i rade na podruĉju općine Doboj Jug i tamo plaćaju sve naknade 
ukljuĉujući i naknadu za turistiĉku zajednicu u iznosu od 350 KM. Smatra da i kada bi 
komunalna naknada bila smanjena na 10 KM po poduzeću i tada bi to bilo previše. Naglasio 
je da je njegovo stajalište da ove toĉke trebaju ostati na dnevnom redu da se ovo pitanje 
uredi i da ga kao takvoga imamo a onaj tko će se ţaliti neka se ţali. 
 
Nakon duge i iscrpne rasprave o predloţenom dnevnom redu Predsjedatelj je dao na 
glasovanje  Dnevni red koji su vijećnici dobili uz Saziv za XXIV redovitu sjednicu i Općinsko 
vijeće Usora sa 4 glasa „ZA“, 4 glasa „PROTIV“ i 3 „SUZDRŢANA“ glasa (sjednici nazoĉilo 
11 vijećnika OV-a)  nije usvojilo dnevni red koji su vijećnici dobili u Sazivu za XXIV 
redovitu sjednicu. 
 
Nakon toga Predsjedatelj je dao na glasovanje prijedlog vijećnika Pere Lujić da se sa 
dnevnog reda skine toĉke 5. Prijedlog Odluke o komunalnim naknadama. Općinsko vijeće 
Usora sa 5 glasova „ZA“, 6 glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŢANIH“ glasova (sjednici 
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nazoĉilo 11 vijećnika OV-a)  nije usvojilo prijedlog vijećnika Pere Lujić da se sa dnevnog 
reda skine toĉka 5. Prijedlog Odluke o komunalnim naknadama. 
 
Nakon toga Predsjedatelj je dao na glasovanje prijedlog da se proširi dnevni red sa još 
jednom toĉkom i to Zahtjev MZ Ularice za pomoć u kupovini zemljišta i izgradnju kuće za 
obitelj pokojnog Josipa Perić i obitelj Mate Perić. Općinsko vijeće Usora je jednoglasno sa 
11 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŢANIH“ glasova (sjednici nazoĉilo 
11 vijećnika OV-a)  usvojilo prijedlog da se dnevni red proširi sa još jednom toĉkom i to 
Zahtjev MZ Ularice za pomoć u kupovini zemljišta i izgradnju kuće za obitelj pokojnog 
Josipa Perić i obitelj Mate Perić. 
 
Predsjedatelj je dao na glasovanje prijedlog vijećnika Pere Lujić da se sa dnevnog reda 
skine toĉka 8. Prijedlog Odluke o davanju vodovoda Bejići-Ularice-Makljenovac na trajno 
upravljanje Javnom komunalnom poduzeću Usora d.o.o. Sivša. Općinsko vijeće Usora sa 5 
glasova „ZA“, 3 glasa „PROTIV“ i 3 „SUZDRŢANA“ glasa nije usvojilo (sjednici nazoĉilo 
11 vijećnika OV-a) prijedlog vijećnika Pere Lujić da se sa dnevnog reda skine toĉka 8. 
Prijedlog Odluke o davanju vodovoda Bejići-Ularice-Makljenovac na trajno upravljanje 
Javnom komunalnom poduzeću Usora d.o.o. Sivša. 
 
Nakon dulje rasprave i glasovanja vijećnici Općinskog vijeća općine Usora (11 nazoĉnih 
vijećnika) su usvojili su uz izmjene i dopune slijedeći 
 

D N E V N I  R E D 
 

1. Usvajanje Zapisnika sa dvadesettreće redovite sjednice Općinskog vijeća Usora; 
2. Vijećniĉka pitanja; 
3. Obraćanje naĉelnika;  
4. Nacrt Odluke o komunalnim pristojbama; 
5. Prijedlog Odluke o komunalnim naknadama; 
6. Prijedlog Odluke o utvrĊivanju vrijednosti boda komunalne naknade u općini Usora 

za 2015. godinu; 
7. Prijedlog Programa financiranja komunalnih djelatnosti zajedniĉke komunalne 

potrošnje za 2015. godinu; 
8. Prijedlog Odluke o davanju vodovoda Bejići-Ularice-Makljenovac na trajno 

upravljanje Javnom komunalnom poduzeću Usora d.o.o. Sivša; 
9. Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o utvrĊivanju namjene zemljišta i 

utemeljenju Poduzetniĉke zone Ţabljak; 
10.Prijedlog Odluke o usvajanju zbirnog izvješća o procjeni nastalih šteta od prirodne 

nepogode – tuĉe, olujnog vjetra i obilnih padalina na podruĉju općine Usora od 
23.08.2014. godine; 

11.Izvješće o stanju u oblasti braniteljsko invalidske zaštite na podruĉju općine Usora 
za 2013. godinu; 

12.Informacija o stanju osnovnog i srednjeg obrazovanja na podruĉju općine Usora u 
školskoj 2013./2014. godini; 

13.Informacija o stavovima Povjerenstva za razgraniĉenje izmeĊu općina Usora i 
Doboj; 

14. Zahtjev MZ Ularice za pomoć u kupovini zemljišta i izgradnju kuće za obitelj 
pokojnog Josipa Perić i obitelj Mate Perić. 

 
 
 
 
 
 



4 

 

Ad/1 
Usvajanje Zapisnika sa dvadesettreće redovite sjednice Općinskog vijeća općine Usora 
 
Nakon uvodnih rijeĉi Predsjedatelj je dao na raspravu Zapisnik sa dvadesettreće redovite 
sjednice Općinskog vijeća općine Usora. 
 
Budući da nije bilo rasprave po ovoj toĉci dnevnog reda Predsjedatelj je dao na glasovanje 
Zapisnik sa dvadesettreće redovite sjednice Općinskog vijeća općine Usora koji su vijećnici 
dobili u materijalima i Općinsko vijeće općine Usora je sa 11 glasova „ZA“, bez glasova 
„PROTIV“ i bez „SUZDRŢANIH „ glasova (11 nazoĉnih vijećnika) donijelo sljedeći 
 

ZAKLJUĈAK 
 

Usvaja se Zapisnik sa dvadesettreće redovite sjednice Općinskog vijeća općine Usora 
koji su vijećnici dobili u materijalima. 
 
 
 
Ad/2 
Vijećniĉka pitanja 
 
Predsjedatelj je dao na raspravu ovu toĉku dnevnog reda u kojoj su sudjelovali: Nevenka 
Glamatović, Ivo Suvala, Ivan Jurišić i Pero Lujić. 
 
 

Vijećnik Kluba vijećnika NSRB Ivan Jurišić u OV-u Usora 
 

1. Drvored koji je bio u sastavu Ivexove pilićare, ograda je konaĉno pomjerena pa je on 
ostao sada u putu da li bi sada trebalo to dok je još manje da se oĉisti i ukloni da ne 
odraste još veće?  

 
 

Neovisna vijećnica Nevenka Glamatović u OV-u Usora 
 

1. „Uposlenik općine Drago Ćosić me je izvijestio da je Rješenjem imenovan da obavlja 
poslove komunalnog inspektora. Osobno nemam ništa protiv istog imenovanja ali 
svakako imam protiv naĉina i procedure kojim je isto obavljeno.  
Molim da mi se odgovori sukladno kojem Zakonu i odredbama istih je gore imenovani 
uposlenik rasporeĊen da obavlja poslove inspektora, obzirom da su inspektori drţavni 
sluţbenici te da se mora ispoštovati procedura objave natjeĉaja i biti ispunjeni odreĊeni 
uvjeti“. 

 
 
Predsjedatelj je proĉitao vijećniĉka pitanja Kluba vijećnika HDZ BIH za koja je zatraţio 
pismene odgovore 
 

1. Dokle se došlo sa aktivnostima oko rješavanja pitanja stadiona u Ţabljaku? 
2. Dokle se došlo sa aktivnostima oko pitanja lovišta u Jeleĉima? 
3. Dokle se došlo sa aktivnostima oko rješavanja pitanja Veterinarske stanice u Ţabljaku? 
4. Dokle se došlo sa aktivnostima oko izvorišta termalnih voda u Ţabljaku? 
5. Kada i tko je dao suglasnost za izgraĊeno spomen obiljeţje Armije BIH na lokalitetu  
6. Jeleĉi u općini Usora budući da je Općinsko vijeće odbilo zahtjev za izgradnju do 

donošenja urbanistiĉkog plana? 
7. Da li je upitno daljnje funkcioniranje i opstojnost JP Radio postaje Usora? 
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Predsjedatelj OV-a Ivo Suvala je proĉitao pitanja koja je on osobno postavio i na njih je 
zatraţio usmeni odgovor odmah na sjednici. 
 
1. Što je sa novcima za radpolitiĉkih stranaka na nivou općine? Planirane su proraĉunom, 

da li će biti ove godine rasporeĊene strankama? 
2. Na koji naĉin je gospoĊica Hujdur ispred općine otišla u Kinu? 
3. Tko je vlasnik školske dvorane kod osnovne škole u Sivši? – pismeni ogovor 
4. Zašto se ne ĉiste kanali u MZ Alibegovci i ne radi devijacija na glavnom putu u rejonu 

donjih Petrovića – kuća Roko- kuća Nikole Petrović? 
 
Neovisni vijećnik Pero Lujić u OV-u Usora 
 
1. Da li Općinski naĉelnik raspisivanjem javnog natjeĉaja o izvršenju odreĊenih radova 

sukladno zakonu ili namjerno odreĊenim vijećnicima Općinskog vijeća dodjeljuje 
poslove i sukladno tome ih dovodi u sukob interesa? Smatra da vijećnik u tom sluĉaju 
treba biti podizvoĊaĉ radova kako bi se zadovoljili njegovi interesi i ispoštovao zakon a 
ne da se postupa na ovakav naĉin. 

 
 
Ad/3 
Obraćanje naĉelnika 
 
Općinski naĉelnik se u trećoj toĉci dnevnog reda obratio vijećnicima i nazoĉnim na 
dvadesetĉetvrtoj redovitoj sjednici Općinskog vijeća općine Usora.  
 

Ukratko je izloţio aktivnosti i poslove koje je obavljao izmeĊu dvije redovite sjednice. 
Upoznao je vijećnike sa svim aktivnostima koje su voĊene, sa svim realiziranim poslovima 
te odrţanim posjetama i sastancima. 
Odgovorio je i na postavljena vijećniĉka pitanja koja su vijećnici postavili na XXIV redovitoj 
sjednici Vijeća a na koja su traţili usmeni odgovor na sjednici. 

 
Nakon izlaganja Općinskog naĉelnika u raspravi po ovoj toĉci dnevnog reda su sudjelovali 
vijećnici Nevenka Glamatović, Pero Lujić, Ivo Suvala, Ivan Jurišić i Općinski naĉelnik. 
 
 
Ad/4 
Nacrt Odluke o komunalnim pristojbama 
 
Nakon uvodnih rijeĉi Predsjedatelj je dao na raspravu ovu toĉku dnevnog reda u kojoj su 
sudjelovali: Nevenka Glamatović, Pero Lujić, Finka Rajkovaĉa i šef Sluţbe za gospodarstvo i 
financije. 
 
Vijećnica Nevenka Glamatović je istakla da je u prilogu uz Odluku u Tarifnom broju 5. 
toĉka 5.1. navedeno da se plaća pristojba dnevno za privremeni boravak u hotelima, 
kampovima i kućnoj radinosti u iznosu od 1,60 KM. Naglasila je da ova boravišna pristojba 
nije općinska pristojba, ne moţe biti općinska naknada, ne pripada općini jer je ona 
propisana federalnim propisima i to je ovdje višak. Sukladno naprijed navedenom 
predloţila je da se ova pristojba briše. 
Vijećnik Pero Lujić se u svom izlaganju osvrnuo na ĉlanak 7. Nacrta Odluke koji se odnosi 
na obvezu prijave za komunalnu naknadu Poreznoj upravi. Naglasio je da od Porezne 
uprave treba traţiti spisak svih obveznika ove naknade. Pored toga je postavio pitanje što 
se od 01.01. pa do danas uradilo kada se zna da postoje subjekti koji rade i posluju a nisu 
registrirani i ne uplaćuju niti marku ove naknade? Ovom Odlukom se nekima i umanjuju ove 
naknade, naglasio je da je za umanjenje i povlastice ali prvenstveno je potrebno dovesti u 
red plaćanje odnosno obraĉunati pristojbe svima koji ih ne plaćaju. Ovdje se moraju 
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zastupati interesi općine Usora. Postavio je pitanje koliko sredstava je prijavljeno i 
naplaćeno kroz Tarifni broj 2.?   
Šef Sluţbe za gospodarstvo i financije Anto Bonić je na temelju prijedloga vijećnika Lujić 
istakao da je od Porezne uprave putem zahtjeva zatraţen pregled izvršenja naplate 
komunalnih pristojbi za prethodnu tekuću godinu i odgovor od njih se oĉekuje do 
utvrĊivanja prijedloga ove odluke. Istakao je da će se o naplati i ostvarenim prihodima više 
moći reći kada stignu podaci i informacije od strane Porezne uprave. 
 
Nakon kraće rasprave po ovoj toĉci dnevnog reda Predsjedatelj je dao na glasovanje Nacrt 
Odluke o komunalnim pristojbama i Općinsko vijeće općine Usora je sa 11 glasova „ZA“, 
bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŢANIH „ glasova (11 nazoĉnih vijećnika) donijelo 
sljedeći 
 

ZAKLJUĈAK 
 

Usvaja se Nacrt Odluke o komunalnim pristojbama. 
 
 
Ad/5 
Prijedlog Odluke o komunalnim naknadama 
 
Nakon uvodnih rijeĉi Predsjedatelj je dao na raspravu ovu toĉku dnevnog reda u kojoj su 
sudjelovali:Nevenka Glamatović, Ivo Suvala, Ivan Jurišić, Pero Lujić, Općinski naĉelnik i 
Općinska pravobraniteljica. 
 
 Vijećnica Nevenka Glamatović je postavila pitanje zašto ova Odluka ide u formi 
prijedloga a prethodna je išla u formi nacrta? Da li je moguće da i ova Odluke ide u formi 
nacrta kako bi se i o njoj vodila javna rasprava? 
Općinski naĉelnik je odgovorio na postavljena pitanja naglašavajući da se kod ove odluke 
radi o decidnim zahtjevima Općinskog vijeća što je ono što treba mijenjati. Naglasio je da 
se ovdje ne radi o novoj odluci nego je ovdje rijeĉ o više izmjena iste pa ukoliko bi se išlo 
sa još jednom izmjenom bilo bi vrlo teško pratiti Odluku. Naglasio je da se izmjena u 
odnosu na postojeću Odluku odnosi na ĉlanak 4. u kojem se prema sadašnjem prijedlogu 
briše zona 2. i u ĉlanku 3. izmjena se odnosi na trgovinsku i ugostiteljsko - turistiĉku 
djelatnost gdje se komunalna naknada umanjuje svima za 50% a postojećom Odlukom je to 
umanjenje bilo samo za turistiĉko-ugostiteljske objekte sa površinom iznad 1000m2. 
Općinski naĉelnik je naglasio da se ovom Odlukom išlo na maksimalno smanjenje.   
Predsjedatelj OV-a Ivo Suvala je istakao da smatra da ukoliko se usvoji ova Odluka bit će 
još više tuţbi na temelju ove koju je podnijelo poduzeće Ćosićpromex. Naglasio je da nije 
protiv ove Odluke, ona kao takva treba ići i zadovoljavajuća ali smatra da je treba bolje 
pripremiti i preispitati. 
Vijećnik Ivan Jurišić je istakao da ovu Odluku treba usvojiti ovakvu kakva je predloţena. 
Smatra da oni poduzetnici koji ostvaruju najveći profit oni prave najviše problema oko 
plaćanja i ukoliko bi se ova naknada smanjila i na najmanji mogući iznos i tada bi bilo 
nezadovoljnih. Sukladno tome predloţio je da se ovo usvoji ovako kako je predloţeno. 
Predsjedatelj Općinskog vijeća Ivo Suvala je vijećnike izvijestio o rezultatima analize 
naplaćenih sredstva po Odluci o komunalnim naknadama koju je zatraţio od Sluţbe za 
gospodarstvo i financije za 2013. godinu i za prvih devet mjeseci 2014. godine. Izvijestio je 
vijećnike o broju korisnika koji su izjavili ţalbu, koji su je dobili i korisnika ĉiji postupak po 
ţalbi je još u tijeku. TakoĊer je vijećnicima proĉitao koja je razlika izmeĊu ubiranja 
komunalne takse i komunalne naknade te je iznio uporednu analizu obraĉunatih vrijednosti 
sredstava na temelju Odluke o komunalnim naknadama i Odluke o Komunalnim taksama za 
poduzeća BH Telecom, Eronet, Elektroprijenos, Elektroprivredu itd). 
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Vijećnica Nevenka Glamatović je predloţila da se ova Odluka usvoji u formi nacrta, da se 
u što skorije vrijeme na temelju relevantnih podataka koje imamo doradi i kao takva 
usvoji. 
Vijećnik Pero Lujić je vezano za tuţbu poduzeća Ćosićpromex i obrazloţenje koje je sud 
naveo zatraţio da se pojasni termin ureĊeno graĊevinsko zemljište. 
Općinski naĉelnik je pojasnio termin te je dao sva potrebna pojašnjenja koja se odnose na 
izlaganje vijećnika Lujić. 
Općinska pravobraniteljica Biljana Rakoĉević je vijećnicima proĉitala obrazloţenje 
sudske presude na temelju koje je poduzeće Ćosićpromex dobio upravni spor odnosno radi 
ĉega je sporno rješenje palo. Predmet je vraćen na ponovni postupak. U presudi piše da se 
u konkretnom sluĉaju iz obrazloţenja dobivenog rješenja ne moţe se utvrditi da li je 
predmetno naselje u kome se nalaze tuţiteljeve nekretnine, naselje sa ureĊenim 
graĊevinskim zemljištem imajući u vidu odredbu ĉlanka 22. Zakona o komunalnim 
djelatnostima i navedene odredbe Zakona o graĊevinskom zemljištu jer tuţeni navodi da 
mu naknada nije utvrĊivana na odgovarajući naĉin. Naglasila je da u obrazloţenju rješenja 
nije to navedeno i to je razlog zašto je rješenje palo. Naglasila je da rješenje nije 
nezakonito nego samo u obrazloţenju rješenja nije bilo te odluĉujuće ĉinjenice da li se 
radi o ureĊenom graĊevinskom zemljištu i da li postoje uvjet iz ĉlanka 22. Zakona o 
komunalnim djelatnostima. Općinska pravobraniteljica je predloţila da vijećnici 
predloţenu odluku usvoje. 
 
Nakon duţe rasprave po ovoj toĉci dnevnog reda Predsjedatelj je dao na glasovanje 
Prijedlog Odluke o komunalnim naknadama koji su vijećnici dobili u Sazivu za XXIV redovitu 
sjednicu i Općinsko vijeće Usora je sa 7 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i 4 
„SUZDRŢANA „ glasa (11 nazoĉnih vijećnika) donijelo sljedeći 
 

ZAKLJUĈAK 
 

Usvaja se Prijedlog Odluke o komunalnim naknadama koji su vijećnici dobili u Sazivu za 
XXIV redovitu sjednicu. 
 
 
Ad/6 
Prijedlog Odluke o utvrĊivanju vrijednosti boda komunalne naknade u općini Usora za 
2015. godinu 
 
Nakon uvodnih rijeĉi Predsjedatelj je dao na raspravu Prijedlog Odluke o utvrĊivanju 
vrijednosti boda komunalne naknade u općini Usora za 2015. godinu. 
 
Budući da nije bilo rasprave po ovoj toĉci dnevnog reda Predsjedatelj je dao na glasovanje 
Prijedlog Odluke o utvrĊivanju vrijednosti boda komunalne naknade u općini Usora za 
2015. godinu i Općinsko vijeće Usora je sa 10 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i 1 
„SUZDRŢANIM „ glasom (11 nazoĉnih vijećnika) donijelo sljedeći 
 

ZAKLJUĈAK 
 

Usvaja se Prijedlog Odluke o utvrĊivanju vrijednosti boda komunalne naknade u općini 
Usora za 2015. godinu. 
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Ad/7 
Prijedlog Programa financiranja komunalnih djelatnosti zajedniĉke komunalne 
potrošnje za 2015. godinu 
 
Nakon uvodnih rijeĉi Predsjedatelj je dao na raspravu ovu toĉku dnevnog reda u kojoj su 
sudjelovali:Pero Lujić, Nevenka Glamatović i Ivo Suvala. 
 
Vijećnik Pero Lujić je predloţio da se u Program financiranja komunalnih djelatnosti 
zajedniĉke komunalne potrošnje uvrsti i da se pokuša vidjeti koje su to javne površine i što 
je to u pojedinim mjesnim zajednicama što će se financirati od sredstava komunalne 
naknade i na što će se ta sredstva trošiti. 
Vijećnica Nevenka Glamtović smatra da je potrebno decidno i jasno navesti i kazati na što 
i na koje javne površine će se trošiti sredstva od komunalnih naknada, jasno navesti što se 
ureĊuje i odrţava koje su to javne površine da se zna. Ovako je sada to nejasno i ne vidi se 
konkretno što je to. 
 
Nakon kraće rasprave po ovoj toĉci dnevnog reda Predsjedatelj je dao na glasovanje 
Prijedlog Programa financiranja komunalnih djelatnosti zajedniĉke komunalne potrošnje za 
2015. godinu  i Općinsko vijeće Usora je sa 11 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez 
„SUZDRŢANIH „ glasova (11 nazoĉnih vijećnika) donijelo sljedeći 
 

ZAKLJUĈAK 
 
Usvaja se Prijedlog Programa financiranja komunalnih djelatnosti zajedniĉke 
komunalne potrošnje za 2015. godinu. 
 
 
U 17:55 Predsjedatelj je najavio stanku u trajanju od 5 minuta. 
 
 
Ad/8 
Prijedlog Odluke o davanju vodovoda Bejići – Ularice - Makljenovac na trajno 
upravljanje Javnom komunalnom poduzeću Usora d.o.o. Sivša 
 
Nakon uvodnih rijeĉi Predsjedatelj je dao na raspravu ovu toĉku dnevnog reda u kojoj su 
sudjelovali: Pero Lujić, Nevenka Glamtović, Ivan Jurišić, Ivo Suvala, Boris Penava, Općinski 
naĉelnik, predsjednik MZ Ularice Goran Ĉanĉar, šef Sluţbe za gospodarstvo i financije Anto 
Bonić. 
Vijećnik Pero Lujić je postavio pitanje da li je izvršen tehniĉki prijem ovog vodovoda kada 
je u pitanju investitor odnosno izvoĊaĉ radova pogotovo ako se zna da je bilo odreĊenih 
tuţbi i odreĊene stvari nisu bile usuglašene? Da li su ispunjene zakonske odredbe glede 
povjeravanja ovog vodovoda? Ako se zna da je vlasnik vodovoda Općina a korisnik mjesne 
zajednice onda treba znati ĉije su koje ingerencije i ovlasti.  
Vijećnica Nevenka Glamatović je naglasila da smatra da ovaj Prijedlog Odluke ne bi 
trebalo sada u ovom momentu prihvatiti, ovo treba za sada pustiti da se prouĉi, da se sav 
proces oko JKP „Usora“ d.o.o. Sivša razjasni i završi, da se vidi što i kako dalje. Budući da 
je vodovod graĊen iz programa sredstava kapitalnih ulaganja u vodoprivredne objekte 
smatra da treba završiti svu proceduru, uknjiţiti ga u općini Usora jer sada ne znamo ni što 
dajemo. Treba definirati što je to što mi dajemo, treba definirati što je u pitanju, na koji 
naĉin, kako, da to bude detaljnije, nije dovoljno samo pripremiti rješenje. Sa ovim treba 
saĉekati, moţda u nekom budućem periodu, oni sada imaju privremeno upravljanje a 
trajno je opet nešto drugo. 
Vijećnik Ivan Jurišić je zatraţio da mu se pojasni na što se odnosi dopis koji je JKP Usora 
uputio Vijeću, da li se misli na zahtjev za plaćanje troškova za struju kada je voda iscurila 
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i za kupovinu kamiona za odvoz smeća? Ukoliko se na to odnosi naglasio je da za njega tu 
nema ništa sporno, neka to odrţavaju i ĉuvaju kada im se dodijeli. 
Predsjedatelj OV-a Ivo Suvala je odgovorio na pitanje vijećnika Jurišić.  
Predsjednik Mz Ularice Goran Ĉanĉar je naglasio da nema ništa protiv da se vodovod 
legalizira ali je istakao da nije suglasan da to bude na naĉin na koji je to predloţeno. 
Savjet mjesne zajednice Ularice je zauzeo stav da ostane ovakvo stanje dok se ne provede 
javna rasprava, dok se ne pojasni što graĊani ovakvom Odlukom gube a što dobivaju te da 
se kod usvajanja iste uzme u obzir i mišljenje graĊana. Predloţio je da stanje ostane kakvo 
jeste dok JKP Usora ne izaĊe iz steĉaja. 
Vijećnik Ivan Jurišić je naglasio da ovo Vijeće nije utvrĊivalo cijenu vode. Naglasio je da 
je oko ovog vodovoda bilo troškova o kojima je Vijeće izvijestio naĉelnik da su stizali 
zahtjevi od JKP da ih općina plati. Na tragu toga istakao je da ako će općina plaćati nešto 
što JKP koristi i naplaćuje svoje usluge za to a da im Općina snosi troškove za sve kvarove 
koji se dese zato je predloţio da se usvoji prijedlog da im se vodovod povjeri na trajno 
upravljanje pa da se za njega i brinu. Naglasio je da nema ništa protiv da se razgovara sa 
graĊanima da se ĉuje i njihovo mišljenje, da se saslušaju i iznesu svoje zahtjeve ali 
svakako je protiv toga da JKP vodovod koristi i usluge sebi naplaćuje a da im općina snosi 
troškove kvarova. 
Vijećnik Boris Penava je postavio pitanje tko je do sada odrţavao ovaj vodovod dok nije 
nikome povjeren? Naglasio je da smatra da bi moţda najbolje bilo saĉekati da istekne 
steĉajni postupak nad ovim poduzećem jer će se tada znati na ĉemu smo glede ovog 
poduzeća (pozitivni ili negativno, da li se išta popravilo) i da se tada vidi na koji naĉin će 
se dalje upravljati i koristitit vodovodom. 
Općinski naĉelnik je istakao da ovom Odlukom nije bio cilj da se nekome nešto oduzme. 
Općinski naĉelnik je istakao da je prethodni Saziv povjerio JKP-u Usora na privremeno 
upravljanje ovaj vodovod. JKP je u svom dopisu naglasio da više ne ţeli da upravlja ovim 
vodovodom. Općinski naĉelnik je u svom izlaganju odgovorio na pitanja vijećnika koja su 
postavili kroz raspravu. Pored toga vijećnike je izvijestio i o odreĊenim pojedinostima koje 
se odnose na ovu toĉku dnevnog reda. 
Vijećnik Boris Penava je predloţio da se poništi Odluka o privremenom korištenju 
vodovoda JKP Usora i da se isti vodovod povjeri na upravljanje MZ Ularice do izlaska JKP 
Usora iz steĉaja.  
Predsjedatelj OV-a Ivo Suvala je istakao da to nije prihvatljiv prijedlog jer pored MZ 
Ularice imamo i MZ Makljenovac koja je suglasna sa ovakvim prijedlogom i MZ Bejići koji se 
nisu izjasnili po ovoj Odluci. Na tragu toga je predloţio da se ova Odluka usvoji u formi 
nacrta, da se u roku od 30 dana odrţi javna rasprava sa svim korisnicima vodovoda, da i oni 
kaţu svoje mišljenje sa direktorom, Naĉelnik, Predsjedateljem, šefom Sluţbe. Nakon toga 
se moţe donijeti odluka na temelju šireg mišljenja. 
Šef Sluţbe za gospodarstvo i financije Anto Bonić je istakao da podrţava ovu Odluku. 
Pored toga istakao je da je razlog davanja ovog vodovoda na privremeno upravljanje bio 
taj što mjesne zajednice nisu imale sredstava za plaćanje struje, sustav nije bio ispitan, 
vodovod nije bio predan i najjednostavnie rješenje je bilo povjeravanje na privremeno 
upravljanje. Sukladno tome obveza Općine su snošenje troškova nastalih uslijed većih 
kvarova nastalih zbog neispitanosti sustava, radi toga što nije izvršen tehniĉki pregled itd. 
Pojasnio je znaĉenje prikljuĉne pristojbe koja se naplaćuje te je naglasio da se ista koristi 
za unaprjeĊenje sekundarne mreţe. Istakao je da kada je u pitanju ova Odluka ovdje nije 
ništa sporno, titular odgovoran za kvalitetu vode, za upravljanje se mora odrediti, smatra 
da ne bi bilo racionalno da na podruĉju male općine kakva je Usora bude više poduzeća 
koji bi obavljali komunalnu djelatnost. Citirao je odredbe Zakona o komunalnim 
djelatnostima koje se odnose na ovo pitanje te predloţio da se Odluka usvoji i da se u 
ĉlanku 2. Prijedloga Odluke ovlasti Općinski naĉelnik da formira Povjerenstvo za ona 
pitanja koja ovdje uvjetuju komunalno poduzeće da se vidi da li je potrošeno onoliko 
koliko se oĉitovanjima JKP –a navodi. 
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Vijećnica Nevenka Glamatović je postavila pitanje da li je Odluka o privremenom 
upravljanju ograniĉena vremenski?  Što se gubi time ako se sa donošenjem ove Odluke 
saĉeka dok JKP Usora ne izaĊe iz steĉaja? Ako se saĉeka vidjet će se što je ĉiniti a imat 
ćemo i ĉisto komaunalno poduzeće. 
Općinski naĉelnik je odgovorio na pitanje koje je postavila vijećnica Glamatović. Ispunjeni 
su uvjeti da se vodovod preda na upravljanje i radi toga je Odluka i predloţena. Ukoliko 
odluka zadire u interese bilo koje mjesne zajednice naglasio je da se skine sa dnevnog reda 
i neka saĉeka neko drugo vrijeme. 
Predsjedatelj OV-a Ivo Suvala je odustao od svog prijedloga da se ova Odluka usvoji u 
formi Nacrta i predloţio da Vijeće ovu Odluku ne usvoji. 
 
 
Nakon duge i iscrpne rasprave po ovoj toĉci dnevnog reda Predsjedatelj je dao na 
glasovanje Prijedlog Odluke o davanju vodovoda Bejići – Ularice - Makljenovac na trajno 
upravljanje Javnom komunalnom poduzeću Usora d.o.o. Sivša i Općinsko vijeće Usora je sa 
8 glasova „PROTIV“ i 3 „SUZDRŢANA „ glasa (11 nazoĉnih vijećnika) donijelo sljedeći 
 

ZAKLJUĈAK 
 
Ne usvaja se Prijedlog Odluke o davanju vodovoda Bejići – Ularice - Makljenovac na 
trajno upravljanje Javnom komunalnom poduzeću Usora d.o.o. Sivša. 
 
 
Ad/9 
Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o utvrĊivanju namjene zemljišta i 
utemeljenju Poduzetniĉke zone Ţabljak 
 
Nakon uvodnih rijeĉi Predsjedatelj je dao na raspravu ovu toĉku dnevnog reda u kojoj su 
sudjelovali: Ivan Jurišić, Boris Penava, Pero Lujić i Općinski naĉelnik. 
Vijećni Ivan Jurišić je osvrćući se na obrazloţenje predloţene Odluke postavio pitanje 
zašto su se ove parcele izostavile kod utemeljenja poduzetniĉke zone kada su utvrĊivane 
granice iste?  Pored toga je postavio pitanje da li ovdje, kod ovih parcela ima pogodovanja 
nekome?  Da li je neka od ovih parcela u privatnom vlasništvu te da li ima zainteresiranih 
kupaca za ove parcele? Naglasio je da treba sprijeĉiti da se općinsko zemljište kupuje od 
strane fiziĉkih i pravnih lica i da se nakon nekoliko godina isto preprodaje po visokim 
cijenama a općina Usora nema od toga ništa. TakoĊer je istakao da je glavni cilj ovdje da 
se navede što se moţe a što ne moţe graditi. 
Vijećnik Boris Penava je naglasio je da u Odluci stoje ĉetiri parcele i naveo je da je na 
parcelama 294/2, 294/3 i 294/5 izgraĊena Cementara još prije nego što je i priznata 
općina Usora a u nazivu stoji i staro igralište koje je nekada prije bilo u posjedu Mz 
ţabljak. Postavio je pitanje kako se to proceduralno izvelo, da li je ĉisto zemljište 
provedeno? Tu je nekada bilo igralište, nejasno mu je pa je sukladno tome zatraţio 
pojašnjenje. 
Općinski naĉelnik je odgovorio na postavljena pitanja vijećnika. Naglasio je da ove ĉetiri 
parcele nisu u Gospodarskoj zoni, one su u okruţenju prometnica i njihovim uvrštavanjem 
se nikome ne pogoduje i na Vijeću je da li će ih uvrstiti ili ne. U ĉlanku 2. Odluke se imalo 
za cilj da se pokuša zaštiti od neţeljih firmi koje bi eventualno prenamijenile svoj prostor, 
odnosno ako bi se netko pojavio tko bi u kantonu mogao svojim kapacitetom dobiti takvu 
dozvolu za rad. Ovim ĉlankom smo se na neki naĉin zaštitli. 
Vijećnik Pero Lujić je navodeći ĉlanak 2. Odluke kao i Odluku o zaštiti izvorišta vode za 
piće Ţabljak te iznoseći problematiku vezanu za graĊenje na ovom podruĉju naglasio da 
ovakvu Odluku treba prihvatiti i ubuduće treba znati što ĉiniti da se zaštitimo.   
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Nakon kraće rasprave po ovoj toĉci dnevnog reda Predsjedatelj je dao na glasovanje 
Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o utvrĊivanju namjene zemljišta i 
utemeljenju Poduzetniĉke zone Ţabljak i Općinsko vijeće Usora je sa 10 glasova „ZA“, bez 
glasova „PROTIV“ i 1 „SUZDRŢANIM „ glasom (11 nazoĉnih vijećnika) donijelo sljedeći 
 

ZAKLJUĈAK 
 
Usvaja se Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o utvrĊivanju namjene 
zemljišta i utemeljenju Poduzetniĉke zone Ţabljak. 
 
 
 
Ad/10 
Prijedlog Odluke o usvajanju zbirnog izvješća o procjeni nastalih šteta od prirodne 
nepogode – tuĉe, olujnog vjetra i obilnih padalina na podruĉju općine Usora od 
23.08.2014. godine 
 
Nakon uvodnih rijeĉi Predsjedatelj je dao na raspravu ovu toĉku dnevnog reda u kojoj su 
sudjelovali: Pero Lujić, Ivo Suvala, Općinski naĉelnik i šef Sluţbe za gospodarstvo i 
financije. 
Predsjedatelj OV-a Ivo Suvala je postavio pitanje na što se na 20. stranici Izvješća odnosi 
šteta u iznosu od 9.212,00 KM u MZ Alibegovci? Zašto u Izvješće o  štetama nije uvrštena 
šteta koja je bila na zgradi Doma kulture u Alibegovcima? 
Vijećnik Pero Lujić je istakao da ovo Izvješće nije realno te je naglasio da za njega neće 
glasovati. Postavio je pitanje koliko folije je Civilna zaštita potrošila za pomoć u zaštiti 
krovova graĊanima koje je pogodila tuĉa? Pored toga postavio je pitanje da li smo 
uvjetovani vremenski sa dostavom ovog Izvješća? 
Šef Sluţbe za gospodarstvo i financije je odgovorio na postavljena pitanja vijećnika. 
Pored toga je izloţio naĉin na koji su štete u Izvješću utvrĊene. 
Vijećnik Pero Lujić je naglasio da budući da je dostava ovog izvješća uvjetovana glasovat 
će za njega ali ostaje pri mišljenju koje je iznio na sjednici vezano za Izvješće da isto nije 
realno. 
 
Nakon kraće rasprave po ovoj toĉci dnevnog reda Predsjedatelj je dao na glasovanje 
Prijedlog Odluke o usvajanju zbirnog izvješća o procjeni nastalih šteta od prirodne 
nepogode – tuĉe, olujnog vjetra i obilnih padalina na podruĉju općine Usora od 23.08.2014. 
godine i Općinsko vijeće Usora je sa 11 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez 
„SUZDRŢANIH „ glasova (11 nazoĉnih vijećnika) donijelo sljedeći 
 

ZAKLJUĈAK 
 

Usvaja se Prijedlog Odluke o usvajanju zbirnog izvješća o procjeni nastalih šteta od 
prirodne nepogode – tuĉe, olujnog vjetra i obilnih padalina na podruĉju općine Usora 
od 23.08.2014. godine. 
 
 
Ad/11 
Izvješće o stanju u oblasti braniteljsko invalidske zaštite na podruĉju općine Usora za 
2013. godinu 
 
Nakon uvodnog izlaganja Predsjedatelj je dao na raspravu ovu toĉku dnevnog reda u kojoj 
su sudjelovali: Pero Lujić, Ivo Suvala, Općinski naĉelnik. 
Vijećnik Pero Lujić se u svom izlaganju osvrnuo na Izvješće Sluţbe koje se vijeću dostavlja 
svake godine a koje pripremaju referent i šef u nadleţnoj Sluţbi. Iznio je prigovor na rad 
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referenta za braniteljska pitanja naglašavajući da treba upućivati branitelje da ostvare što 
više svojih prava. Osnovni zadatak je da se zaštiti dignitet svih sudionika domovinskog rata. 
Smatra da razvojaĉeni branitelji trebaju imati imaju prioritet kada se radi o ostvarivanju 
prava. Ukazao je da ured za braniteljsko invalidska pitanja, referent za braniteljska 
pitanja i šef Sluţbe moraju biti inicijatori svih aktivnosti za ostvarivanje i oĉuvanje prava 
branitelja. Smatra da na prava branitelja moraju ukazivati oni koji rade u uredu za 
braniteljska pitanja a ne da branitelji jedni od drugih dobivaju informacije o svojim 
pravima, i ukoliko ima propusta i ako ih je i bilo oni se moraju rješavati. Branitelji su 
populacija koja je na brizi drţave, kantona, općine. Naglasio je da se mora poboljšati rad 
ureda za braniteljska pitanja te se više moraju informirati branitelji o svemu kako bi mogli 
ostvarivati svoja prava. Istakao je da naši korisnici svih prava ne koriste pomoć u dovoljnoj 
mjeri a to se vidi iz toga da je Ministarstvo branitelja usvojilo Zakljuĉak da se pomogne 
braniteljima koji su oštećeni u poplavama a iz općine Usora nije došao u Ministarstvo niti 
jedan takav zahtjev. Na kraju je istakao da su u izvješću toĉno navedeni svi poslovi i 
aktivnosti referenta za braniteljskla pitanja i šefa Sluţbe, ono se moţe primiti k znanju ali 
je naglasio da je veoma bitno da vijećnici uzmu u obzir sve ono što je on u svom izlaganju 
iznio.  
Općinski naĉelnik je naglasio da kada je u pitanju ovo Izvješće u potpisu je šef Sluţbe i 
Općinski naĉelnik nije u poziciji niti je to predviĊeno da daje o njemu svoje mišljenje iako 
je i ovo oblast za koju Općinski naĉelnik ima odgovornost. Predloţio je da se ovo Izvješće 
za ovu godinu usvoji u obliku koji je predloţen ali da se ubuduće ne dozvoli da ovakvo 
Izvješće doĊe na Općinsko vijeće. Smatra da referent za braniteljska pitanja mora 
poimence znati sve svoje korisnike, mora u svaku braniteljsku kuću da uĊe i kada god doĊe 
do odreĊenih vidova natjecanja kroz podnošenje zahtjeva za bilo koji vid pomoći da sve to 
prouĉi i utvrdi koja braniteljska kategorija ispunjava uvjete i od ĉovjeka do ĉovjeka u ruke 
preda uvjete i uputi ga koja su njegova prava i obveze za ostvarivanje odreĊenog vida 
pomoći. Općinski naĉelnik je istakao da nismo dovoljno angaţirani da se ovim ljudima 
pomogne. Predloţio je da se ovo Izvješće usvoji ali uz jedan Zakljuĉak da ubuduće referent 
koji vodi ovu oblast mora poznavati stanje svakog branitelja i njegove obitelji i socijalne i 
zdravstvene potrebe i da na to ukazuje šefu, Naĉelniku i Vijeću kako bi se tim ljudima 
pomoglo gdje god je to moguće.     
Predsjedatelj Ov-a Ivo Suvala je istakao da je i prošle godine isto predloţeno ali nije 
ispunjeno. Naglasio je da su u Izvješću navedene ĉinjenice koje stoje ali svakako treba 
izmijeniti pristup po kojem se radi. 
 
Nakon duţe rasprave po ovoj toĉci dnevnog reda Predsjedatelj je dao na glasovanje 
Izvješće o stanju u oblasti braniteljsko invalidske zaštite na podruĉju općine Usora za 2013. 
godinu i Općinsko vijeće Usora je sa 10 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i sa 1 
„SUZDRŢANIM „ glasom (11 nazoĉnih vijećnika) donijelo sljedeći 
 

ZAKLJUĈAK 
 

Usvaja se Izvješće o stanju u oblasti braniteljsko invalidske zaštite na podruĉju općine 
Usora za 2013. godinu. 
 
 
Ad/12 
Informacija o stanju osnovnog i srednjeg obrazovanja na podruĉju općine Usora u 
školskoj 2013./2014. godini 
 
Nakon uvodnih rijeĉi Predsjdatelj je dao na raspravu ovu toĉku dnevnog reda u kojoj su 
sudjelovali: Ivan Jurišić, Nevenka Glamatović, Goran Tokić, Ivo Suvala.  
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Predsjedatelj OV-a Ivo Suvala je vijećnike izvijestio o odgovorima koja je dobio na pitanja 
koja je postavio na pripremnoj sjednici a odnosila su se na rad profesora Branka iz Ţepĉa i 
na razloge neodrţavanje nastave dan nakon Bajrama.  
Vijećnik Ivan Jurišić je ukazao da problematika postoji i u osnovnoj školi kod odrţavanja 
nastave, gdje pojedini nastavnici sjede u kafićima za vrijeme nastave. To se kasnije 
odraţava na znanje uĉenika koji kada preĊu u srednju školu imaju ozbiljnih problema, 
problem je u cjelokupnom školstvu.  
Vijećnica Nevenka Glamatović je naglasila da problema u školi konkretno u Ţabljaku za 
koji ima više informacija ima dosta ali je postavila pitanje kome sada to reći kada 
ravnatelji nisu nazoĉni na sjednici. Predloţila je da se zajedno sa nadleţnom Sluţbom i 
Naĉelnikom pokuša iznaći naĉin da se postojeći problemi konkretno i direktno iznesu i da 
se pokušaju riješiti. 
Vijećnik Goran Tokić je predloţio da se ova Informacija ne usvoji dok na sjednici ne budu 
nazoĉni ravnatelji škola. 
 
Nakon kraće rasprave po ovoj toĉci dnevnog reda Predsjedatelj je dao na glasovanje 
Informacija o stanju osnovnog i srednjeg obrazovanja na podruĉju općine Usora u školskoj 
2013./2014. godini i Općinsko vijeće Usora je sa 3 glasa „ZA“, 4 glasa „PROTIV“ i sa 4 
„SUZDRŢANA „ glasa (11 nazoĉnih vijećnika) donijelo sljedeći 
 

ZAKLJUĈAK 
 
Ne prihvata se Informacija o stanju osnovnog i srednjeg obrazovanja na podruĉju 
općine Usora u školskoj 2013./2014. godini. 
 
 
Ad/13 
Informacija o stavovima Povjerenstva za razgraniĉenje izmeĊu općina Usora i Doboj 
 
Uvodno izlaganje po ovoj toĉci dnevnog reda je iznio Općinski naĉelnik. Podsjetio je 
vijećnike da je formirano Povjerenstvo koje ĉine predstavnici mjesnih zajednica. Naĉelnik 
je vijećnicima pojasnio na koji naĉin se došlo do predloţenog obuhvata koji će biti 
predmet razgovora sa Povjerenstvom iz Doboja. Naglasio je da je na grafiĉkom prikazu 
predstavljeno što općina nudi a što bi općina Usora uzela od općine Doboj. Ova Informacija 
bi trebala predstavljati stav za razgovore sa općinom Doboj koje će voditi naĉelnik i 
Povjerenstvo. 
 
Nakon uvodnih rijeĉi Predsjedatelj je dao na raspravu ovu toĉku dnevnog reda u kojoj je 
sudjelovao Pero Lujić.   
Vijećnik Pero Lujić je naglasio da podrţava ovakav naĉin rada ali smatra da bi se moţda 
lakše došlo do uspjeha ukoliko bi se u rješavanje ovog pitanja ukljuĉila i visoka politika. 
 
Nakon kraće rasprave po ovoj toĉci dnevnog reda Predsjedatelj je dao na glasovanje 
Informaciju o stavovima Povjerenstva za razgraniĉenje izmeĊu općina Usora i Doboj i 
Općinsko vijeće Usora je sa 11 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i sa bez 
„SUZDRŢANIH „ glasova (11 nazoĉnih vijećnika) donijelo sljedeći 
 

ZAKLJUĈAK 
 

Prima se k znanju Informacija o stavovima Povjerenstva za razgraniĉenje izmeĊu 
općina Doboj i Usora. 
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Ad/14 
Zahtjev MZ Ularice za pomoć u kupovini zemljišta i izgradnji kuće za obitelj pokojnog 
Josipa Perić i obitelj Mate Perić 
 
Uvodno izlaganje po ovoj toĉci dnevnog reda je iznio Predsjedatelj Općinskog vijeća Ivo 
Suvala. On je proĉitao Zahtjev MZ Ularice u kojem se od Općine traţi da se sredstva 
predviĊena Proraĉunom za braniteljsku populaciju lošijeg imovinskog stanja prema 
raspoloţivim mogućnostima uplate na humanitarni raĉun za pomoć pri kupnji zemljišta i 
izgradnju obiteljske kuće Perić. Predsjedatelj je napomenuo da se ove dvije obitelji nalazi 
u iznimno teškoj socijalno ekonomskoj situaciji, da je jedan brat umro, iza njega su ostala 
supruga i dvoje djece. Stambeni uvjeti u kojima ove dvije obitelji ţive su više nego loši i 
teški pa je u cilju da im se pomogne formirano povjerenstvo koje ĉine Općinski naĉelnik, 
Predsjedatelj OV-a, ĉetiri ĉlana iz MZ Ularice, ţupnik iz Ularica, predsjednik kantonalne 
HVIDRE. Odluĉeno je da se izgradi kuća za ove dvije obitelji te su zapoĉete aktivnosti za 
realizaciju ovog pitanja. Sukladno naprijed navedenom postavio je pitanje koji je to iznos 
koji je moguće urgentno i hitno odobriti sa stavke u Proraĉunu za branitelje lošijeg 
imovinskog stanja kako bi se sa ovim projektom zapoĉelo?  
 
Nakon uvodnih rijeĉi Predsjedatelj je dao na raspravu ovu toĉku dnevnog reda u kojoj su 
sudjelovali: Ivan Jurišić, Borislav Petrović, Finka Rajkovaĉa, Pero Lujić, Nevenka 
Glamatović, predsjednik MZ Ularice Goran Ĉanĉar, Općinski naĉelnik. 
 

Predsjednik MZ Ularice Goran Ĉanĉar je vijećnicima ukratko izloţio svu problematiku koja 
se odnosi na ovu toĉku dnevnog reda. Pojasnio je vijećnicima razloge pokretanja ove 
humanitarne akcije te je izloţio plan predviĊenih aktivnosti oko kupovine zemljišta i 
izgradnje kuće. Naglasio je da će projekat bit uraĊen od strane Zvonimira AnĊelić koji će 
biti ujedno i nadzor nad izvoĊenjem radova. Naglasio je da je ovo skup projekat ali se ne 
boji ući u njega ali traţi pomoć i podršku Vijeća da izvoje sredstva koja neće oštetiti 
Proraĉun a koja će uvelike biti od pomoći da se krene sa ovim. Naglasio je da ove obitelji 
svakako imaju prioritet da se njihovo stambeno pitanje riješi jer su oba brata bila 
branitelji od prvog do zadnjeg dana. Prijedlog Povjerenstva je bio da poĉetni kapital bude 
10.000,00 KM kako bi se moglo zapoĉeti sa radovima i kada bi općina to odobrila to bi bio 
znaĉajan vjetar u leĊa. Naglasio je da oĉekuju da bi konaĉna investicija bila od 40.000,00 
KM do 60.000,00 KM. Otvoren je i humanitarni raĉun za ovu namjenu na koji će svi koji 
ţele moći uplatiti sredstva. 
Vijećnik Ivan Jurišić je naglasio da je kod donošenja prvog Proraĉuna kojega je donio ovaj 
Saziv Vijeća namjera i jeste bila da se stavkom za branitelje lošijeg imovinskog stanja koji 
ne mogu pomoć ostvariti preko Kantona pomogne izmeĊu ostaloga i ovoj dvojici braće. Do 
realizacije nije došlo. Apelirao je na usorske gospodarstvenike da se ovom bratu koji je 
ostao naĊe zaposlenje na podruĉju općine Usora kako bi bio blizu jer sada vodi brigu za 
obje obitelji.  
Vijećnik Pero Lujić je podrţao ovakav vid akcije ali je naglasio samo da se nada da neće 
proizvesti kontra efekat na prostor općine Usora sukladno sliĉnim sluĉajevima koji su se 
dešavali na prostoru naše Općine. Naglasio je da podrţava ovaj Zahtjev i nada se da će 
Općinski naĉelnik iznaći rješenje i jednim dijelom pomoći ovu akciju.    
Vijećnica Nevenka Glamatović je naglasila da pozdravlja ovu humanu akciju. Glede 
proširenja ove akcije na sve usorske ţupe, mjesne zajednice predloţila je da se ovo 
Povjerenstvo uvrsti i dekan usorskog dekana Bono Tomić. Što se tiĉe sredstva za ovu akciju 
iz Proraĉuna smatra da će taj dio riješiti Općinski naĉelnik šef nadleţne Sluţbe. 
Vijećnik Borislav Petrović je predloţio da nositelj ovih aktivnosti pored mjesne zajednice i 
Ţupnog ureda bude i općina Usora jer smatra da bi to tada bilo još  zvuĉnije. 
Predsjednik MZ Ularice Goran Ĉanĉar je zatraţio od Vijeća da odrede iznos sredstva sa 
kojim bi se krenulo u ovu akciju. 
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Općinski naĉelnik je predloţio da se ova akcija objavi na općinskoj web stranici, da se 
stavi naĉin i uputstvo uplate sredstava na humanitarni raĉun i da se pokušaju sredstva 
ostvariti na sve naĉine.  
 
Nakon duge i iscrpne rasprave po ovoj toĉci dnevnog reda Predsjedatelj je na temelju 
prijedloga vijećnika dao na glasovanje sljedeći prijedlog Zakljuĉka. 
Općinsko vijeće odobrava sredstva u iznosu od 10.000,00 KM (slovima: deset tisuća) obitelji 
pokojnog Josipa Perić i obitelji Mate Perić kao pomoć za kupnju zemljišta i izgradnju 
obiteljske kuće. 
Sredstva iz toĉke I. ovog Zakljuĉka isplatiti će se iz sredstava Proraĉuna općine Usora za 
2014. godinu, razdjel 8, proraĉunski korisnik 805, pozicija 614 200 Transferi pojedincima - 
Izdaci za demobilizirane branitelje lošijeg imovinskog stanja, rješavanje stambenih 
pitanja. 
Za realizaciju ovog Zakljuĉka zaduţuju se Općinski naĉelnik i Sluţba za gospodarstvo i 
financije – Odjel financija, svako u okviru svojih nadleţnosti. 
Općinsko vijeće Usora je sa 11 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i sa bez 
„SUZDRŢANIH „ glasova (11 nazoĉnih vijećnika) donijelo sljedeći 
 

ZAKLJUĈAK 
 

Općinsko vijeće odobrava sredstva u iznosu od 10.000,00 KM (slovima: deset tisuća) 
obitelji pokojnog Josipa Perić i obitelji Mate Perić kao pomoć za kupnju zemljišta i 
izgradnju obiteljske kuće. 
Sredstva iz toĉke I. ovog Zakljuĉka isplatiti će se iz sredstava Proraĉuna općine Usora 
za 2014. godinu, razdjel 8, proraĉunski korisnik 805, pozicija 614 200 Transferi 
pojedincima - Izdaci za demobilizirane branitelje lošijeg imovinskog stanja, rješavanje 
stambenih pitanja. 
Za realizaciju ovog Zakljuĉka zaduţuju se Općinski naĉelnik i Sluţba za gospodarstvo i 
financije – Odjel financija, svako u okviru svojih nadleţnosti. 
 
 
 
 
 
 
Sjednica OV-a je završena u 20:30 h. 
Sastavni dio ovog Zapisnika je digitalni zapis – CD. 
 
 
 
         Zapisnik obradila                                                                   PREDSJEDATELJ OV-a 
Dijana Katić, dipl. pravnica                                                          Ivo Suvala 
  

 
 

 
 
  


